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MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige  1999-09-22 1 (33)

Plats och tid Stadshuset klockan 18.00 - 21.45

Beslutande Enligt förteckning på  s. 2

Övriga närvarande Enligt förteckning på s. 2 och 3

Utses att justera Bengt Hedberg (m), Patrik Karlsson (s) och Sven-Ove Johansson (s)

Justeringens plats och tid Stadskontoret, torsdagen den 30 september 1999 klockan 16.00

Underskrifter Sekreterare ______________________________________________ Paragrafer 159 -184
 Yvonne Johnsson

Ordförande _______________________________________________
 Kaj Johansson (s)

Justerande _______________________________________________
 Bengt Hedberg      Patrik Karlsson, § 159-179     Sven-Ove Johansson, § 180-184            

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum 1999-09-22
Datum för
anslagets uppsättande

Datum för
anslagets nedtagande

Förvaringsplats
för protokollet Stadskontoret
Underskrift ______________________________

Utdragsbestyrkande
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NÄRVARANDE

Beslutande

Ledamöter
Hans Bergfelt (m)
Hans-Ove Nilson (m)
Kjell Tengelin (m)
Claes Olsson (m), (1)
Suzan Gelesits (m), (2)
Thomas Claéson (m), (3)
Bengt Möndell (m)
Kenneth Wallin (m)
Bengt Hedberg (m)
Kaj Johansson (s)
Lisbeth Årgårdh (s)
Kenneth Dahlgren (s)
Birgit Svanteson (s)
Ralf Lorentzon (s), (5)
Raili Pedersen (s)
Lars-Erik Möse (s)
Matti Riukka (s)
Maj-Lis Dahlgren (s)
Bengt Odlöw (s)
Mabel Hagman (s)
Patrik Karlsson (s), (5)
Marion Carlsson (s)
Sven- Ove Johansson (s)
Inga-Lill Görloff (s)
Jan Johansson (s)
Marianne Ekström (s)
Marita Aronson (fp)
Dagmar Callgard (fp)
Stefan Robertsson (fp)
Rosi Tholin (fp)
Lennart Persson (fp)
Inga Johnsson (c)
Bengt Spiik (c), (8)
Peter Westlund (v)
Roger Pettersson (v)
Åke Nises (v)
Yvonne Gillberg (v)
Anita Westman (v)
Laila Åkerberg (mp)

Hans Sternlycke (mp)
Kent Helgesson (mp)
Marie-Anne Halonen (mp)
Peter Johnson (kd)
Åke Bergendahl (kd)
Benny Strandberg (kd), (10)
Marie Berg (kd)
Hans-Olof Engvall (kd)
Elisabet Winsnes (kd)
Bengt Blomstrand (spi)
Lars G Andersson (spi)

Tjänstgörande ersättare

Stefan Caplan (m)
Ingela Ohldin (m)
Marie Follin (m)
Rolf Ottosson (m)
Annie Karlsson (m), (4)
Ulla Englund (s), (6)
Berndt Runberg (s)
Berith Stålhammar (s)
Lennart Wallensäter (s), (6)
Göran Levin (fp)
Ingemar Johansson (c), (13)
Jan Kronberg (v)
Gunborg Hermansson (kd)
Ivar Gustafsson (kd), (12)
Gun Andrée (spi)
Beatrice Philipson (spi)

Övriga närvarande

Ersättare
Annie Karlsson (s), (3)
Ulla Englund (s), (5)
Ann-Marie Hallin (s)
Vibeke Ekström (s), (5)
Kent Brattberg (s), (3)
Lennart Wallensäter (s), (5)
Patricia Mellin (fp), (7)
Hans Wrenne (fp), (3)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Övriga närvarande forts.

Ingemar Johansson (c), (8)
Denny Olofsson (c), (9)
Kristina Darenberg (v), (5)
Bertil Lyckå (mp)
Marianne Ahlqvist (mp), (2)
Samuel Brohede (kd), (11)
Ivar Gustafsson (kd), (10)

Tjänstemän 
Yvonne Johnsson, stadskontoret 
Jan Rösman, ”- 
Jan Persson, ”- 
Jan Gott, barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen

kl. 18.00 - 18.10, § 159

(1) = 18.00 - 21.15, § 159 - 173
(2) = 18.00 - 20.50, § 159 - 170
(3) = 18.00 - 19.40, § 159 - 166
(4) = 19.40 - 21.45, § 167 - 184
(5) = 18.00 - 21.40, § 159 - 179
(6) = 21.40 - 21.45, § 180 - 184
(7) = 18.00 - 20.00
(8) = 18.00 - 21.10, § 159 - 172
(9) = 18.00 - 20.30

(10) = 18.00 - 20.55, § 159 - 171
(11) = 18.00 - 21.00
(12) = 20.55 - 21.45, § 172 - 184
(13) = 21.10 - 21.45, § 173 - 184

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 159
Tage Svantesson
Lennart Börjesson Meddelanden m.m.
Valberedningen

Ordföranden meddelar att följande skrivelser m.m. har kommit in till kom-
munfullmäktige

1. Dnr 753/99 614
Kommunfullmäktige besvarade den 21 april 1999 (§ 79) en motion om 
friskolor i Mölndal. Fullmäktige beslutade då bl.a. att informationsmaterialet 
om friskolor skulle presenteras för kommunfullmäktige senast vid samman-
trädet den 22 september 1999.
Områdeschef Jan Gott informerar om materialet.

2. Dnr 582/97 754
Kommunstyrelsen överlämnade den 31 augusti 1999 (§ 220) ärendet om ut-
värdering av effekterna av ökning av antalet offentligt skyddade anställningar 
i syfte att minska socialbidragskostnaderna till kommunfullmäktige för 
kännedom. Ärendet delas ut på borden till dagens fullmäktigesammanträde.

3. Dnr 390/99 108
Länsstyrelsens beslut om överklagande av beslut att anta detaljplan för ny 
avfart från E6/E20 till Mölndals centrum. Länsstyrelsen avslår överklag-
andet.

4. Dnr 461/99 110
Begäran från Tage Svantesson (s) om befrielse från uppdragen som ledamot i 
Holtermanska donationsfonden och Stiftelsen Delbancos fonder.

5. Dnr 488/99 110
Begäran från Lennart Börjesson (c) om befrielse från uppdraget som ledamot 
i arbets- och familjestödsnämnden.

Kommunfullmäktiges beslut

Tage Svantesson och Lennart Börjesson befrias från sina uppdrag och skriv-
elserna överlämnas till valberedningen. 

Övriga skrivelser m.m. läggs till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 160 Dnr 455/99 110
Länsstyrelsen
Ingvor Klint Begäran från Ingvor Klint (spi) om befrielse från uppdraget som 

ledamot i kommunfullmäktige

I en skrivelse den 7 september 1999 anhåller Ingvor Klint om att bli befriad 
från sitt uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige.

Ingvor Klint är invald för Sveriges pensionärers intresseparti (andra val-
kretsen).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bifaller framställningen och anhåller att länsstyrelsen 
skall verkställa ny sammanräkning för utseende av en ny ledamot efter 
Ingvor Klint.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:83
Utdrag: § 161 Dnr 430/99  042
Ekonomiavdelningen

Delårsrapport per den 30 juni 1999

Stadskontoret har upprättat en delårsrapport per den 30 juni 1999. Totalt 
förväntas kommunens resultat bli -39 mkr för helåret 1999.

Ärendeberedning

Se kommunstyrelsens protokoll § 239/1999.

Anföranden

Anföranden hålls av Peter Westlund (v), Kent Helgesson (mp), Bengt 
Odlöw (s), Laila Åkerberg (mp), Hans Bergfelt (m) och Lennart Persson (fp).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige lägger delårsrapporten till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:84
Utdrag: § 162 Dnr 416/99 253
Lensona Produkter AB
Planeringsutskottet Försäljning av del av fastigheten Balltorp 1:34, Lunnagårdsgatan i 

Mölndal (avtal 20-1999)

Planeringskontoret har upprättat ett avtalsförslag om försäljning av ca 
4 600 kvm obebyggd mark till Lensona produkter AB för 2 760 000 kronor. 
Bolaget avser att uppföra byggnader för kontor och lager. Bolaget ersätter 
kommunen för kostnader för fördyrad dagvattenhantering med 35 000 kro-
nor.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 4 augusti 1999. 

Se planeringsutskottets protokoll § 62/1999.

Se kommunstyrelsens protokoll § 228/1999.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige godkänner försäljning av del av fastigheten Balltorp 
1:34 enligt avtal 20-1999.

Kommunfullmäktige bemyndigar kommunstyrelsen att i händelse av for-
mella hinder i samband med försäljningens genomförande godkänna erfor-
derliga justeringar i avtalstexten och/eller i överlåtelsen till annan juridisk 
person.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:85
Utdrag: § 163 Dnr 820/98 214
Byggnadsnämnden
Planeringsutskottet Detaljplan för fastigheterna Våmmedal 2:161 m.fl. 

(K-center vid Ekenleden)

Stadsarkitektkontoret, har på byggnadsnämndens uppdrag tagit fram en 
antagandehandling för fastigheterna Våmmedal 2:161 m.fl. den 3 augusti 
1999. Ärendet handläggs med enkelt planförfarande. Eftersom planförslaget 
omfattas av detaljplan med pågående genomförandetid skall planen över-
lämnas till kommunfullmäktige för antagande.

Syftet med planförslaget är att genom en omflyttning av gällande byggrätt 
göra det möjligt att bygga till befintlig byggnad i en våning mot väster.

Ärendeberedning

Se planbeskrivning den 3 augusti 1999.
Se genomförandebeskrivning den 3 augusti 1999.
Se särskilt utlåtande den 16 augusti 1999.

Se byggnadsnämndens protokoll § 172/1999. Byggnadsnämnden föreslår 
att fullmäktige skall anta detaljplan för fastigheterna Våmmedal 2:161 m.fl.

Kommunstyrelsen har i § 225/1999 föreslagit att kommunfullmäktige skall 
anta detaljplan för fastigheterna Våmmedal 2:161 m.fl.

Anföranden

Anföranden hålls av Inga Johnsson (c), Hans-Olof Engvall (kd), Hans 
Bergfelt (m), Jan Kronberg (v), Laila Åkerberg (mp) och Bengt Odlöw (s).

Yrkanden

Jan Kronberg, med instämmande av Bengt Odlöw, yrkar bifall till kommun-
styrelsens förslag.

Inga Johnsson, med instämmande av Hans-Olof Engvall och Laila Åkerberg, 
yrkar avslag på förslaget.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Inga 
Johnssons yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 163 forts.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar detaljplan för fastigheterna Våmmedal 2:161 m.fl 
(K-center vid Ekenleden)

Reservationer

Kristdemokraternas, Centerpartiets och Miljöpartiet de Grönas fullmäktige-
grupper reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:86
Utdrag: § 164 Dnr 499/97 214
Planeringsutskottet

Detaljplan för Björkåsen 4 m.fl. i Åbybergsparken

Planeringskontoret har tagit fram en antagandehandling, upprättad den 
30 juni 1999. Syftet med planen är att möjliggöra uppförande av lägen-
heter i form av flerbostadshus och radhus med bostadsrätt. 

Kommunstyrelsen antog den 29 september 1998 (§ 249) planprogrammet.
I utställningsutlåtandet redovisas inkomna yttranden under utställningstiden 
den 5 juli - 9 augusti 1999. 

Ärendeberedning

Se planbeskrivning den 30 juni 1999.
Se genomförandebeskrivning den 18 juni 1999.
Se samrådsredogörelse den 9 juni 1999.
Se utställningsutlåtande den 23 augusti 1999.

Se planeringsutskottets protokoll § 65/1999.

Kommunstyrelsen har i § 226/1999 föreslagit att kommunfullmäktige skall 
anta detaljplan för Björkåsen 4 m.fl. i Åbybergsparken.

Anföranden

Anföranden hålls av Mabel Hagman (s), Hans Sternlycke (mp), Marita 
Aronson (fp), Jan Kronberg (v), Ralf Lorentzon (s), Bengt Odlöw (s), Peter 
Westlund (v), Benny Strandberg (kd) och Kent Helgesson (mp).

Yrkanden

Mabel Hagman, Marita Aronson, Ralf Lorentzon och Benny Strandberg 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar detaljplan för Björkåsen 4 m.fl. i Åbybergs-
parken.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:87
Utdrag: § 165 Dnr 433/99 251
AB BORÄTT
Planeringsutskottet Markbyte samt exploatering inom förslag till detaljplan för 

fastigheterna Björkåsen 4 m.fl. Åbybergsparken (avtal 25-1999)

Planeringskontoret har upprättat ett avtalsförslag om dels överlåtelse av 
ca 1 300 m2  av fastigheterna Björkåsen 6 och Åby 1:99 till AB BORÄTT, 
dels exploatering inom markområde som omfattas av förslag till detaljplan 
för Björkåsen 4 m.fl.

Bolaget överlåter till kommunen 260 m2  av fastigheterna Björkåsen 4, 
Åby 1:52 och 1:65.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 26 augusti 1999.

Se planeringsutskottets protokoll § 66/1999.

Se kommunstyrelsens protokoll § 241/1999.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige godkänner avtal 25-1999 om markbyte och exploate-
ring inom förslag till detaljplan för Björkåsen 4 m.fl., Åbybergsparken.

Kommunfullmäktige bemyndigar kommunstyrelsen att i händelse av for-
mella hinder i samband med försäljningens genomförande godkänna erfor-
derliga justeringar i avtalstext och/eller överlåtelse av egendomen till annan 
juridisk person.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:88
Utdrag: § 166 Dnr 363/99 240
Göteborgs Stads-
byggnadskontor
Planeringsutskottet

Yttrande över förslag till ändring av kommungräns vid fastigheten 
Lackarebäck 1:1 (Saab Eriksson Space)

Göteborgs Stadsbyggnadskontor, lantmäterimyndigheten har ansökt om 
fastighetsreglering för att överföra en del av fastigheten Lackarebäck 1:1 
i Mölndals kommun till en fastighet inom Göteborgs kommun. En reglering 
enligt förslaget medför att kommungränsen måste ändras så att den nya 
fastigheten hamnar inom Göteborgs kommun.

Frågan har diskuterats i samband med att ett program för detaljplan upp-
rättats avseende utbyggnad för Saab Ericsson Space. Den föreslagna gräns-
justeringen innebär att gränsen flyttas åt söder så att delar av Lackarebäcks-
fjället blir beläget i Göteborg. Förslaget överensstämmer med det godkända 
detaljplaneprogrammet, vilket godkänts i båda kommunerna. Göteborgs 
kommun äger all berörd mark.

Ärendeberedning

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 12 augusti 1999.

Se planeringsutskottets protokoll § 57/1999.

Se kommunstyrelsens protokoll § 230/1999.

Anföranden

Anföranden hålls av Åke Nises (v), Bengt Odlöw (s), Hans Bergfelt (m), 
Hans Sternlycke (mp) och Kent Helgesson (mp).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att tillstyrka den föreslagna kommungränsänd-
ringen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:89
Utdrag: § 167 Dnr 379/99 106
Västra Götalands-
regionen
Överförmyndar-

Överenskommelse om anslutning till Västra Götalandsregionens 
Patientnämndsverksamhet

nämnden
Kommunfullmäktige beslutade den 27 januari 1999 (§ 9) att överför-
myndarnämnden tillika skall vara patientnämnd i Mölndals kommun.

Samtidigt beslutade kommunfullmäktige om följande tillägg i överför-
myndarnämndens reglemente under § 1 Huvudarbetsuppgifter

”Överförmyndarnämnden är tillika patientnämnd enl. lagen om patient-
nämndsverksamhet”.

Västra Götalandsregionen har i en skrivelse den 9 juni 1999 meddelat att 
flera kommuner i regionen anmält intresse av anslutning till Västra 
Götalandsregionens patientnämndsverksamhet.

Mölndals kommun erbjuds att delta till en kostnad av ca 40 000 kronor/år.

Ärendeberedning

Se kommunstyrelsens protokoll § 221/1999.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna överenskommelse med Västra 
Götalandsregionen om samverkan inom patientnämndsverksamheten.

Kommunfullmäktige beslutar att följande uppgift skall strykas i överför-
myndarnämndens reglemente § 1

”Överförmyndarnämnden är tillika patientnämnd enl. lagen om patient-
nämndsverksamhet”.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:90
§ 168 Dnr 419/99 619

Svar på interpellation om programkostnaden i Mölndals skolor

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om programkostnaden i 
Mölndals skolor till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ordförande 
Patrik Karlsson (s) vid kommunfullmäktiges sammanträde den 25 augusti 
1999 (§ 157).

Patrik Karlsson besvarar interpellationen.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Lennart Persson (fp), Bengt 
Odlöw (s) och Benny Strandberg (kd).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:91
§ 169 Dnr 418/99 026

Svar på interpellation om könsrollsdämpande fostran

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om könsrollsdämpande fostran 
till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ordförande Patrik Karlsson (s) 
vid kommunfullmäktiges sammanträde den 25 augusti 1999 (§ 156).

Patrik Karlsson besvarar interpellationen.

Anföranden

Aföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Anita Westman (v), Lennart Pers-
son (fp), Ralf Lorentzon (s) och Peter Johnson (kd).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:92
§ 170 Dnr 434/99 531

Svar på interpellation om bussuppställning på fastigheten 
Stiernhielm 1 vid Wallinsgatan i Mölndal

Lars G Andersson (spi) ställde en interpellation om bussuppställning på 
fastigheten Stiernhielm 1 vid Wallinsgatan i Mölndal vid kommunfull-
mäktiges sammanträde den 25 augusti 1999 (§ 158).

Interpellationen besvaras av Berith Stålhammar (s) och Mabel Hagman (s).

Anföranden

Anföranden hålls av Lars G Andersson (spi), Lennart Persson (fp), Åke
Nises (v), Bengt Odlöw (s) och Hans Sternlycke (mp).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:93
Utdrag: § 171 Dnr 508/98 318
Birgit Jönsson
Bengt Spiik
Gatunämnden

Svar på motion om kommunalt övertagande av väghållningen av 
vägnät som idag sköts av Kållereds och Lindome vägföreningar

Byggnadsnämnden
Planeringsutskottet
Lindome vägförening
Kållereds vägförening

Kommunfullmäktige beslutade den 27 maj 1998 (§ 100) att till kommunsty-
relsen för beredning överlämna en av Centerpartiet genom Birgit Jönsson 
undertecknad motion.

I motionen föreslås att fullmäktige ska uppdra åt gatunämnden 

* ”att undersöka kostnaden och möjligheten för kommunen att överta 
skötseln av det vägnät som idag är Kållereds och Lindome vägförening-
ars ansvarsområde

* att -  därest vägföreningarna måste behållas - kommunen är vägförening-
arna behjälplig med finansieringen av lantmäteriförrättningarna”.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 10 augusti 1998.

Gatunämnden har i § 107/1998 föreslagit att motionens första att-sats till-
styrks med tillägg att även övrig enskild väghållning omfattas. Motionen 
anses besvarad genom gatunämndens yttrande. De ekonomiska förutsättning-
arna får prövas i kommunens kommande budgetarbete.

Se stadsarkitektkontorets tjänsteskrivelse den 11 augusti 1998.

Byggnadsnämnden föreslår i § 165/1998 att motionen bifalles. 
Nämnden betonar att planändringar är förenade med stora kostnader.

Se planeringskontorets tjänsteskrivelse den 30 september 1998.

Planeringsutskottet har i § 104/1998 avstyrkt motionen.

Arbetsutskottet har i § 320/1998 upprättat följande förslag till beslut

- Fullmäktige avstyrker ett generellt övertagande av skötseln av Kållereds 
och Lindome vägföreningars ansvarsområden. Frågan får prövas inom 
varje enskilt planområde i samband med att detaljplan ändras av andra 
skäl.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 171 forts.

Vid kommunstyrelsens behandling av ärendet (§ 7/1999) ställdes följande 
yrkanden

Jan Kronberg (v) yrkade att ersättningsnivån till Kållereds och Lindome väg-
föreningar beaktas i budgetarbetet så att rättvisa åstadkommes för vägar som 
kan tänkas ha allmänt intresse. 

Inga Johnsson (c) yrkade att det långsiktigt bör övervägas att kommunen 
skall överta skötseln av Kållereds och Lindome vägföreningars ansvars-
områden liksom övrig enskild väghållning i kommunen. Frågan bör prövas 
inom varje enskilt planområde i samband med ändring av detaljplan.

Kommunstyrelsen återremitterade ärendet till arbetsutskottet i § 7/1999.

Arbetsutskottet remitterade den 9 februari 1999 (§ 30) ärendet till budget-
beredningen.

Bidraget till vägföreningar i 1999 års budget är 400 000 kronor. Av detta 
får Lindome vägförening 178 500 kronor och Kållereds vägförening 97 000 
kronor.

Budgetberedningen har i förslag till budget för år 2000 höjt bidraget till väg-
föreningarna med 300 000 kronor.

Kommunstyrelsen har i § 215/1999 föreslagit att kommunfullmäktige skall 
besluta att motionen skall anses vara besvarad med hänvisning till förslaget 
om höjning av bidragen till vägföreningarna med 300 000 kronor i budget för 
år 2000.

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Spiik (c), Bengt Odlöw (s), Jan Kronberg (v) och 
Kjell Tengelin (m).

Yrkande

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med 
hänvisning till förslaget om höjning av bidragen till vägföreningarna med 
300 000 kronor i budget för år 2000.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:94
Utdrag: § 172 Dnr 49/99 100
Inga Johnsson 
Bengt Spiik
Barnomsorgs- och ut-

Svar på motion om åtgärder för begränsande av enskild användning
av fyrverkerier samt påsk- och nyårsfyrverkerier i kommunal regi

bildningsnämnden
Nämnden för kultur
och fritid

Kommunfullmäktige beslutade den 27 januari 1999 (§ 12) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Centerpartiets fullmäktigegrupp 
genom Inga Johnsson och Bengt Spiik undertecknad motion.

I motionen föreslås 

- att informationskampanjer bedrivs i enlighet med Centerpartiets full-
mäktigegrupps förslag

- att kommunalt och statlig regelverk ses över för att begränsa eller för-
bjuda enskilt användande av fyrverkeripjäser

- att undersöka möjligheten av att anordna kommunala fyrverkerier under  
påsk- och nyårshelger. 

Ärendeberedning

Arbetsutskottet uppdrog i § 52/1999 åt stadskontoret att yttra sig över 
motionen.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 18 juni 1999.

Kommunstyrelsen har i § 216/1999 föreslagit att barnomsorgs- och utbild-
ningsnämnden samt nämnden för kultur och fritid skall genomföra informa-
tionsinsatser om riskerna med pyrotekniska varor.

Anföranden

Anföranden hålls av Inga Johnsson (c), Bengt Odlöw (s) och Kent Helges-
son (mp).

Yrkanden

Inga Johnsson yrkar bifall till motionens två sista förslag.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 172 forts.

Propositionsordning

Ordföranden ställer först proposition på kommunstyrelsens förslag och finner 
att det bifalles.

Ordföranden ställer därefter proposition på Inga Johnssons yrkande och 
finner att det avslås.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige uppdrar åt barnomsorgs- och utbildningsnämnden samt 
nämnden för kultur och fritid att på lämpligt sätt genomföra informations-
insatser om riskerna med pyrotekniska varor och om konsekvenserna för 
omgivningen.

Motionen anses därmed vara besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:95
Utdrag: § 173 Dnr 755/98 620
Inga Johnsson
Barnomsorgs- och ut- Svar på motion om miljön i Mölndals skolor
bildningsnämnden
Gatunämnden
Gymnasienämnden
Miljö- och hälso-
skyddsnämnden
Lokalförsörjnings-
utskottet

Kommunfullmäktige beslutade den 23 september 1998 (§ 142) att till kom-
munstyrelsen för beredning överlämna en av Centerpartiets fullmäktigegrupp 
genom Inga Johnsson undertecknad motion.

I motionen föreslås 

”att den nuvarande skollokalplanen uppdateras omgående till rådande för-
hållande och omarbetas så att även den inre och yttre miljön vägs in. Detta 
gäller både nuvarande och kommande skollokaler,

att utredningen av miljöinsatserna samordnas mellan de olika förvaltningarna 
i Mölndals kommun,

att motionen handläggs mycket skyndsamt så att fullmäktige har möjlighet 
till eventuella omdispositioner av skollokalerna”.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 16 de-
cember 1998.
Se barnomsorgs- och utbildningsnämndens protokoll § 5/1999, där motionen 
avstyrks.

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 12 januari 1999.
Se gatunämndens protokoll § 16/1999. 

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 17 december 1998.
Se gymnasienämndens protokoll § 10/1999.

Se miljö- och hälsoskyddsförvaltningens tjänsteskrivelse den 20 januari 
1999.
Se miljö- och hälsoskyddsnämndens protokoll § 12/1999. 

Se lokalförsörjningsutskottets protokoll § 56/1999. 

Arbetsutskottet uppdrog i § 163/1999 åt stadskontoret att sammanställa de 
olika förslag och åtgärder som framförts i beredningen.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 30 juli 1999.
Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 173 forts.

Kommunstyrelsen har i § 217/1999 upprättat följande förslag

1. Fullmäktige beslutar att motionens första förslag avslås.

2. Fullmäktige uppdrar åt barnomsorgs- och utbildningsnämnden att med 
anledning av motionens andra förslag; - ”utredning av miljöinsatserna 
samordnas mellan de olika förvaltningarna i Mölndals kommun” -
initiera ett utvecklat samarbete mellan berörda förvaltningar i avsikt att 
uppnå en optimal planering och förvaltning av kommunens skolmiljöer.

Anföranden

Anföranden hålls av Inga Johnsson (c), Bengt Odlöw (s), Hans Stern-
lycke (mp), Patrik Karlsson (s), Jan Kronberg (v), Hans Bergfelt (m) 
och Berndt Runberg (s).

Yrkanden

Inga Johnsson, med instämmande av Hans Sternlycke, yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag nr 2 och bifall till motionens första förslagssats.

Bengt Odlöw, med instämmande av Jan Kronberg och Berndt Runberg, 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer först proposition på Inga Johnssons yrkande om bifall 
till motionens första förslagssats och finner att kommunfullmäktige avslår 
yrkandet.

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag och 
finner att detta bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionens första förslag avslås.

Kommunfullmäktige uppdrar åt barnomsorgs- och utbildningsnämnden att 
med anledning av motionens andra förslag; - ”utredning av miljöinsatserna 
samordnas mellan de olika förvaltningarna i Mölndals kommun” - initiera ett 
utvecklat samarbete mellan berörda förvaltningar i avsikt att uppnå en 
optimal planering och förvaltning av kommunens skolmiljöer.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 174 Dnr 431/99 110
Nämnden för kultur och
fritid
Suzan Gelesits

Kompletteringsval av en ledamot i nämnden för kultur och fritid 
efter Svante Persson (m)

Förtroendemanna-
registret
Informationscentralen

På förslag av Bengt Möndell (m) utser kommunfullmäktige Suzan Gelesits, 
Forsåkersgatan 18, 431 63 Mölndal, till ledamot i nämnden för kultur och 
fritid efter Svante Persson.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 175 Dnr 425/99 110
Gymnasienämnden
Christer Brattås
Förtroendemanna-

Kompletteringsval av en ersättare i gymnasienämnden efter Annie 
Karlsson (m)

registret
Informationscentralen På förslag av Bengt Möndell (m) utser kommunfullmäktige Christer Brattås, 

Grangatan 6 A, 431 64 Mölndal, till ersättare i gymnasienämnden efter Annie 
Karlsson.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 176 Dnr 627/98 734
Kommunstyrelsen
Lokalförsörjnings- Delegering avseende ärende om äldreboende i Bifrost
utskottet
Vård- och omsorgs-
nämnden

Kommunstyrelsen beslutade den 31 augusti 1999 (§ 236) att avslå förslaget 
om förhyrning av lägenheter för äldreboende vid Jungfruplatsen. I förslaget 
ingick även lokaler för rehab-verksamhet och hjälpmedelshantering.

I budget/plan 1999-2001 ingår en investering år 2000 för särskilt boende i 
kvarteret Bifrost, med beräknad inflyttning hösten 2000. Dåvarande social-
nämnden uppdrog den 17 juni 1998 åt socialtjänsten och Samfast att påbörja 
arbete med program och handlingsplan inkl. val av byggherre m.m. 

Inkomna anbud avseende byggnation av äldreboendet i Bifrost har på kom-
munens begäran fått förlängd giltighetstid t.o.m. den 15 oktober 1999 och 
nästkommande kommunfullmäktige är den 20 oktober 1999.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 21 september 1999.

Se kommunstyrelsens protokoll § 243/1999.

Anförande

Bengt Odlöw (s) håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige delegerar till kommunstyrelsen att fatta beslut avseende 
äldreboende i kvarteret Bifrost.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 177 Dnr 479/99 739
Kommunstyrelsen

Motion om handikappvänligare centrum i Mölndal

I en av Yvonne Gillberg undertecknad motion föreslår Vänsterpartiets 
fullmäktigegrupp att kommunfullmäktige skall besluta ”att Mölndals 
centrum samt gångvägarna dit utformas så att tillgängligheten för personer 
med funktionshinder ökar”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 178 Dnr 443/99 771
Kommunstyrelsen

Motion om akutsjukvården i Mölndal

I en av Lars G Andersson undertecknad motion föreslår Sveriges Pensio-
närers Intressepartis fullmäktigegrupp att kommunfullmäktige skall uppdra 
åt kommunstyrelsen

”att tydliggöra för sjukvårdshuvudmannen kommuninnevånarnas berättigade 
oro inför förslag till stängning av akutsjukvården i Mölndal

att kräva av sjukvårdshuvudmannen att fullständig och detaljerad information 
om de föreslagna ändringarna lämnas

att Mölndals kommun skall lämnas möjlighet att fungera som remissinstans i 
ärendet”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 179 Dnr 467/99 024
Bengt Odlöw

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om kommun-
direktörens anställningsvillkor

Kent Helgesson (mp) lämnar en interpellation enligt följande

”Anser du, Bengt Odlöw

- att effekterna av det nya anställningsavtalet bör förtydligas?

- att frågan bör förankras i kommunfullmäktige innan kommunstyrelsen 
medger anställning av kommundirektören?”

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på om interpellationen får ställas och finner 
att kommunfullmäktige beslutar att den inte får ställas.

Ajournering

Sammanträdet ajourneras i 5 minuter.

Omröstning

Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande propositions-
ordning

Ja-röst för bifall till att interpellationen inte får ställas.
Nej-röst för bifall till att interpellationen får ställas.

Omröstningsresultat

Kommunfullmäktige har med 56 nej-röster mot 1 ja-röst beslutat att inter-
pellationen får ställas. 2 ledamöter avstår från att rösta (se omröstnings-
bilaga).

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.

Röstförklaring

Lennart Persson (fp) lämnar en röstförklaring (bilaga A, § 179).
Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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OMRÖSTNINGSBILAGA Kommunfullmäktige 1999-09-22

 § 179 § § § § 

1 2 3 4 5
Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst

Lennart Persson (fp) 1
Marion Carlsson (s) 1
Bengt Odlöw (s) 1
Hans Bergfelt (m) 1
Mabel Hagman (s) 1
Ralf Lorentzon (s) 1
Ivar Gustafsson (kd) 1
Marita Aronson (fp) 1
Hans-Ove Nilson (m) 1
Kjell Tengelin (m) 1
Stefan Caplan (m) 1
Ingela Ohldin (m) 1
Ersättare saknas för C Olsson (m)
Ersättare saknas för S Gelesits (m)
Annie Karlsson (m) 1
Bengt Möndell (m) 1
Marie Follin (m) 1
Kenneth Wallin (m) 1
Rolf Ottosson (m) 1
Bengt Hedberg (m) 1
Lisbeth Årgårdh (s) 1
Kenneth Dahlgren (s) 1
Birgit Svanteson (s) 1
Raili Pedersen (s) 1
Lars-Erik Möse (s) 1
Matti Riukka (s) 1
Maj-Lis Dahlgren (s) 1
Patrik Karlsson (s) 1
Sven-Ove Johansson (s) 1
Inga-Lill Görloff (s) 1
Jan Johansson (s) 1
Berndt Runberg (s) 1
Berith Stålhammar (s) 1
Marianne Ekström (s) 1
Göran Levin (fp) 1
Dagmar Callgard (fp) 1
Stefan Robertsson (fp) 1
Rosi Tholin (fp) 1
Inga Johnsson (c) 1
Ingemar Johansson (c) 1
Jan Kronberg (v) 1
Peter Westlund (v) 1
Roger Pettersson (v) 1
Åke Nises (v) 1
Yvonne Gillberg (v) 1
Anita Westman (v) 1
Laila Åkerberg (mp) 1
Hans Sternlycke  (mp) 1
Kent Helgesson (mp) 1
Marie-Anne Halonen (mp) 1
Peter Johnson (kd) 1
Åke Bergendahl (kd) 1
Gunborg Hermansson (kd) 1
Marie Berg (kd) 1
Hans-Olof Engvall (kd) 1
Elisabet Winsnes (kd) 1
Gun Andrée (spi) 1
Bengt Blomstrand (spi) 1
Lars G Andersson (spi) 1
Beatrice Philipson (spi) 1
Kaj Johansson (s) ordf 1
Summa 1 56 2
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Utdrag: § 180 Dnr 477/99 534
Bengt Odlöw

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om kommunalt 
fiberoptiknät

Hans Sternlycke (mp) lämnar en interpellation enligt följande

”Hur stort är Mölndals fibernät?

Har man studerat att komplettera fibernät med radiolänk?

Vilka är kommunens telekostnader?

Har man gjort förfrågningar till andra operatörer än televerket?”

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 181 Dnr 480/99 376
Bengt Odlöw

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om fjärrvärme-
avgifternas påverkan på lägenhetshyran

Åke Nises (v) lämnar en interpellation enligt följande

”Hur stor blir hyreshöjningen för en normalstor trerumslägenhet i Mölndals-
bostäder om avgifterna för fjärrvärme och nät totalt höjs med 10 respektive 
25%?”

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 182 Dnr 481/99 422
Kenneth Dahlgren

Interpellation till gatunämndens ordförande om lakvattenutflöde 
från Kikåstippen

Dagmar Callgard (fp) lämnar en interpellation enligt följande

” 1. Hur länge har man haft dispens för lakvattenutflödet?

2. När kommer åtgärder att vidtas för att stoppa utflödet?

3. Hur avser man att stoppa lakvattenutflödet?”

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 183 Dnr 487/99 530
Kenneth Dahlgren

Interpellation till gatunämndens ordförande om kollektivtrafiken 
i Lindome

Ingemar Johansson (c) lämnar en interpellation enligt följande

” Vad tänker gatunämndens ordförande vidta för åtgärder för att de boende 
längs gamla riksvägen och i Skäggered skall kunna resa kollektivt till 
kommundelscentrum och pendeltågsstation?

Finns några tankar att som minsta åtgärd införa kompletteringstrafik?”

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 184 Dnr 478/99 532

Fråga varför inte spårvägslinje 4 finns med i tidtabellen

Hans Sternlycke (mp) har begärt att få ställa följande fråga till gatunämndens 
ordförande Kenneth Dahlgen (s)

”Varför finns inte linje fyra med i Mölndalstidtabellen?” 

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas.

Kenneth Dahlgren meddelar att Mölndals kommun och Göteborg fortfarande 
har olika tidtabellsperioder. Förhoppningen är att det blir bättre när Väst-
trafik AB tar över planeringen.

Anförande

Hans Sternlycke håller ett anförande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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